
Protokół Nr VIII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 12 kwietnia 2011 roku 
 

Otwarcia VIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład. 
Ad. 2 
Pan Przewodniczący 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Nikodema Jawor. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Sędziszów – dotyczy budowy farm wiatrowych w miejscowościach 
Wojciechowice, Sosnowiec, Pawłowice i Łowinia. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wprowadzenie uchwały jako pkt. 11 porządku obrad. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się. 
Radny S. Łazarski 
- zapytał czy będziemy dziś zajmować się pismem od Zarządu Ogródków 
Działkowych? 
Pan Burmistrz 
- Zarząd Ogródków Działkowych wystąpił o zmianę taryfy na wodę dla ogródków,  
pismo przekazano do rozpatrzenia  pod względem prawno – merytorycznym i wtedy 
będziemy nad tym pracować. 
Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu szkół Ogólnokształcących w 

Sędziszowie. 
8. Uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im św. Huberta w 

Mstyczowie oraz utworzonego w szkole oddziału przedszkolnego. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną w  sprawie ustalania regulaminu 

wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych prowadzonych przez gminę Sędziszów. 



10. Uchwała w sprawie ustalenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla 
nauczycieli oświatowych jednostek organizacyjnych prowadzonych przez 
gminę Sędziszów. 

11. uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 

12. Uchwała w sprawie likwidacji zakładu budżetowego p.n. Zakład Usług 
Komunalnych w celu przekształcenia w jednostkę budżetową. 

13. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk gminy Sędziszów na 2011 rok. 
14. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i dyskusja. 
17. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania przez Burmistrza? 
Radny Z. Konieczny 
- czy przetarg na drogi powodziowe obejmuje połączenie drogi Klimontów – 
Mstyczów. 
Pan Burmistrz 
- Pawłowice – Boleścice 300m 
- Klimontów będzie zakończony. 
Radny Z. Gładki 
- przetarg na drogi wygrała firma WOJTRANS, czy były z nimi prowadzone rozmowy 
na temat złego wykonywania prac na drogach w ubiegłym roku – uszkodzone asfalty, 
nie zakończone pobocza, mamy wiele uwag do ich pracy. 
Pan Burmistrz 
- firmy które robiły na naszym terenie drogi gminne mają spotkanie pod koniec 
kwietnia celem przeglądów gwarancyjnych. Zwróciliśmy się do ZDP aby również to 
zrobili na drogach powiatowych. W przetargu kryterium była cena i musieliśmy 
wybrać firmę która dała najniższą. Jedynie sądownie można dochodzić swoich racji. 
Ad. 6 
Radny M. Mentel 
- ostatnie wichury zrobiły wiele szkód wśród znaków drogowych, wywrócone tablice z 
nazwami miejscowości prosimy o interwencję w ZDP w tej sprawie. 
Radny J. Strzelec 
- mieszkańcy proszą o uruchomienie trasy BUS-a do Jędrzejowa, młodzież nie ma 
czym dojechać do szkoły, 
- kiedy będą naprawiane dziury w drogach Przełaj, Czepiec? 



- działka gminna koło szkoły została sprzedana, prośba aby zmusić właściciela do 
zabezpieczenia budynku po SKR, 
- zakręt drogi na Podlesie bardzo duża dziura stwarza niebezpieczeństwo dla ruchu 
drogowego, poprosił radnego Chmaruka o zgłoszenie do Powiatu, 
- Powiat deklaruje czyszczenie rowów i przepustów, ścinkę poboczy. Ostatnio jechał 
sprzęt robił tak jakby głaskał, następnego dnia czyścił rów zapytałem czy będzie robił 
pobocza? Odpowiedział że to pytanie nie do niego, jak mają tak robić to ja dziękuję za 
taką pracę. 
Radny D. Juszczyk 
- prosiłem o wycięcie akacji, teraz po ostatnich wiatrach już są pęknięte, gałęzie z 
topoli też spadały, 
- uzupełnić uszkodzone urządzenia na placach zabaw, 
- uzupełnić asfalt po awarii wodociągu na ul. Jarzębinowej. 
Radny W. Tabor 
- prośba o uzupełnienie szlaką ubytków w drodze od PALKO do p. Lipski, 
- to samo droga dojazdowa do przystanku w Klimontowie, 
- przepust na kolonii w Gniewięcinie koło posesji p. Adamskiego, proszę aby tym się 
zajęła Komisja Drogownictwa. 
Radny Z.Gładki 
- prosimy aby służby Urzędu zwróciły się do wykonawcy świetlicy w Łowinii p. Jach 
o usunięcie usterek, 
- zwracam się o wymianę hydroforu do świetlicy, przy odbiorze nikt nie zwrócił 
uwagi, że jest stary i wymaga wymiany, 
- zwrócił się do radnych powiatowych o zgłoszenie do ZDP drogi do przystanku 
kolejowego w Krzcięcicach, takie dziury że trudno przejechać. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- prośba o zamontowanie lustra w Rynku, 
- kiedy będą wykonywane prace równiarką na Sosnowcu? 
- co robimy z drugim przepustem o którego był spór, czy jest legalny czy nie? 
- co w sprawie młyna przy Wodzisławskiej? 
- co z usunięciem usterek na Polnej? 
- wyciąć wierzbę zwisającą nad drogą Marianowska. 
Radny N. Jawor 
- prośba o dowiezienie szlaki na drogę gminną w Zielonkach, bardzo duże dziury 
koniecznie trzeba załatać, 
- wyrównać równiarką drogę powiatową Zielonki – Piołunka, 
- czy istnieje możliwość podłączyć telefony w Grązowie do światłowodu a 
zlikwidować słupy? 
- proszę zwrócić się do ANR o przekazanie gruntu pod drogę od Zapusty do Piołunki, 
Agencja sprzedaje las i nie będzie możliwości odtworzenia drogi – (droga 
zwyczajowa), 
- zwrócić się do Agencji o usankcjonowanie drogi do p. Fendrych – to ta osoba gdzie 
nie ma energii elektrycznej, bo nie będzie dojazdu do posesji. 
Radny Z. Gładki 



- prośba o zwrócenie się do Nadleśnictwa o naprawienie drogi Łowinia – Boleścice 
zniszczonej przez samochody wywożące drewno z lasu. Dawniej tą drogę utrzymywał 
PGR. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 
Sędziszowie. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał czy ta uchwała ma doprowadzić do zmniejszenia kosztów na oświatę? 
Czy do Konkursu na Dyrektora mogą zgłaszać się tylko osoby ze szkół wchodzących 
w skład zespołu a czy również z zewnątrz? Bo jeśli będzie z zewnątrz to trzeba dać 
pobory i znów dodatkowe pieniądze a do tych 3 szkół też brakuje subwencji. 
Pan Burmistrz  
- Konkurs na dyrektora jest sprawą otwartą i na dziś nie można powiedzieć kto 
zostanie dyrektorem. Jestem głęboko przekonany, że to rozwiązanie jest w pełni 
racjonalne ekonomicznie i organizacyjnie. Naszym zadaniem jest nadzór i takie 
prowadzenie oświaty żeby dla samorządu gminy Sędziszów było to racjonalne i 
ekonomiczne. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                     uchwała Nr VIII/49/2011 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im św. Huberta w 
Mstyczowie oraz utworzonego w szkole oddziału przedszkolnego. 
Radny J. Strzelec 
- czy uchwała z 17 lutego jest aktualna? 
Pan Burmistrz 
- tamta uchwała była o zamiarze likwidacji szkoły, teraz jest przygotowana właściwa 
uchwała. Rodzice jednogłośnie podjęli uchwałę o utworzeniu szkoły prowadzonej 
przez osobę prawną. Jest uchwała Fundacji o podjęciu się prowadzenia szkoły I – VI. 
Oddziały przedszkolne będą automatycznie przedszkolami, nasza propozycja aby 
punkty przedszkolne Krzcięcice , Pawłowice i Mstyczów były prowadzone dalej. 
Uważamy że w tym okresie wychowanie przedszkolne  jest najbardziej właściwe dla 
rozwoju dziecka. Rodzice nie założyli Stowarzyszenia więc szkołę będzie prowadzić 
Fundacja. 
Radny J. Strzelec 
- w uzasadnieniu tamtej uchwały pisze się o przejęciu nauczycieli do SP w Tarnawie. 
Pan Burmistrz 
- tylko wtedy gdyby dzieci poszły do Tarnawy, teraz będą inne rozwiązania. 
Radna B. Wójcik 
- jeśli szkołę w Mstyczowie będzie prowadzić Fundacja z Uśmiechem chciałabym 
wiedzieć czy jest umowa o warunkach utrzymania całego budynku? 



Pan Burmistrz 
- wszelkie procedury muszą być podjęte i dopiero wtedy będziemy przekazywać 
budynek , na dziś nie możemy tego zrobić. My będziemy przekazywać pełną 
subwencję na ucznia, zapewnimy dowóz i inwestycje jeśli takie będą potrzebne. 
Koszty bieżącego utrzymania, energia, woda śmieci i sprzątaczki po stronie organu 
prowadzącego. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im św. 
Huberta w Mstyczowie oraz utworzonego w szkole oddziału przedszkolnego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – przeciw                     uchwała Nr VIII/50/2011 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę własną w  sprawie ustalania regulaminu 
wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Pan Burmistrz 
- na posiedzeniach Komisji prosiliśmy o zmianę wysokości  odpisu na dodatki 
motywacyjne z 7% na 8%, z budżetu nie będzie to więcej z budżetu ale mniej w 
dodatkach wyrównawczych, będziemy płacić za innowacyjność, osiągnięcia 
dydaktyczne i wychowawcze. 
Pan Przewodniczący  
- poddał uchwałę pod głosowanie łączne ze zmianą odpisu z 7 na 8%. 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr VIII/51/2011 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla 
nauczycieli oświatowych jednostek organizacyjnych prowadzonych przez gminę 
Sędziszów. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się       uchwała Nr VIII/52/2011 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę przystąpienia do sporządzenia zmiany w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Pan Burmistrz 
- przystąpiliśmy do zmiany w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego ponieważ w uchwalonym planie zagospodarowania nie było 
oznaczonych miejsc gdzie można budować elektrownie wiatrowe. Wcześniej 
przystąpiliśmy do zmian na obszarze Aleksandrowa, Mierzyna, Krzcięcic, 
Słaboszowic, Klimontowie i Klimontówku. W przypadku naszej gminy proces jest 
daleko zaawansowany. Od 1 wiatraka kwota podatku dla gminy to ok.50tys. przy 



planowanych 25 na naszym terenie łatwo policzyć jaki będzie dochód. Jest to jedyna 
możliwość dla gmin żeby szukać dodatkowych dochodów. 
Pan Dariusz Kotulski Dyr. Generalny WINDPROJEKT 
- w zakresie elektrowni wiatrowych współpraca układa się bardzo dobrze. Chcemy 
przystąpić do zmiany Studium a później planu zagospodarowania przestrzennego bo 
jest to bardzo duża inwestycja. 
Nasza firma ma siedzibę w Inowrocławiu, zatrudnia 70 osób. Specjalizujemy się w 
budowie elektrowni wiatrowych. Energetyką wiatrową zajmujemy się od 4 lat, 
jesteśmy największą firmą w Polsce. Dyrektywa UE zakłada zwiększenie do 20% 
energii uzyskiwanej ze źródeł odnawialnych. Energia wiatrowa to rezerwowa forma 
energii. Następnie opisał budowę wiatraka, poinformował iż może on być w odległości 
500m od zabudowy mieszkaniowej, rozpiętość skrzydeł to 90m.Przedstawił mapy 
terenu z lokalizacją wiatraków. 
Radny Z. Gładki 
- proszę na mapie pokazać strefę ochronną, czy działki sąsiednie nie tracą na warości 
poprzez lokalizację wiatraków? 
Pan D. Kotulski 
- stopa wiatraka zawsze jest na jednej działce, w strefie ochronnej nie można będzie 
się budować. 
Radny Z. Gładki 
- 1 z wiatraków jest przy drodze powiatowej, czy to w niczym nie przeszkadza? 
Pan D. Kotulski 
- my robimy wszelkie wymagane uzgodnienia, z wszystkimi firmami są robione 
wymagane ustalenia. Odległość wymagana od drogi jest 50m, a wiatrak od wiatraka 
500m. 
Radny Z. Gładki 
- gdy wokół są grunty uprawne czy są jakieś przeciwwskazania do ich uprawy? 
Pan D. Kotulski 
- my mamy umowy dzierżawy w formie aktu notarialnego, za dzierżawę płacimy 
właścicielowi działki. 
Radny Z. Gładki  
- czy jeżeli będziecie korzystać z dróg gminnych to będziecie je utrzymywać? 
Pan D. Kotulski 
- tak staramy się korzystać z dróg istniejących żeby kabel był w drodze, chyba że będą 
takie sytuacje że trzeba umieścić go w innym miejscu. My na wszystko mamy 
wymagane pozwolenia. 
Radny Z. Gładki 
- jeden z wiatraków zasadne byłoby cofnąć w jedną stronę aby oddalić od zabudowań. 
Pan Burmistrz 
- w 2008 roku uchwalaliśmy plan zagospodarowania przestrzennego gminy 
Sędziszów, w którym założyliśmy rezerwy pod budownictwo mieszkaniowe na ok. 30 
lat, jest to max zabezpieczenie pod budownictwo. Strefa ochronna w obrębie farmy 
wiatrowej musi być. 
Pan J. Chmielarski dzierżawca gruntów ANR w Łowinii 
- nie zgadzam się z Burmistrzem odnośnie dochodu dla gminy 50tys. od 1 wiatraka. 
Pan D. Kotulski 



- podatek wynosi 2% od wartości budowli. 
Pan J. Chmielarski 
- jestem dzierżawcą gruntów w Łowinii i mam problem bo mam zajęte przez strefy 
100ha, chciałem je kupić od Agencji ale teraz nie chcą mi sprzedać w formie 
pierwokupu tylko dają na przetarg, dalsze 23 ha też są w obrębie strefy i praktycznie 
zostaję tylko z bazą. Pracuję na tym terenie 8 lat, moja prośba aby zejść mi z tych 
100ha. 
Pani Sekretarz 
- dlaczego ta strefa nie jest np. w formie okręgu tylko w ten sposób?  
Pan M. Rokicki 
- to firma projektowa określiła takie tereny. 
Pan J. Chmielarski 
- teraz firma mnie udusiła zostaję tylko z bazą a resztę mam zajęte. 
Pan D. Kotulski 
- jest mi przykro z powodu tej sytuacji ale Pan jest dzierżawcą a my podpisujemy 
umowę z właścicielem. Jedynie Burmistrz mógłby skierować pismo do Agencji 
popierające Pana prośbę. 
Agencja ma swoje tereny i pewnie ze względu na budowę wiatraków wstrzymała 
sprzedaż ale my na to nie mamy wpływu. My wystąpimy do Agencji z informacją że 
na ich terenach nie planuje się budowy farm wiatrowych.  
Pan J. Chmielarski 
- 2 grudnia firma wysłała pismo do Agencji, że tam nie będzie wiatraków ale agencja 
nadal się upiera na przetarg i ja zostanę bez pola. Od firmy usłyszałem że będziemy 
współpracować i nie będziecie przeszkadzać, czy nie można tą kreskę na mapie 
przesunąć. 
Pani Sekretarz 
- nie ma możliwości że nie zostanie Pan właścicielem tylko musi Pan przystąpić do 
przetargu i będzie to drożej niż przy formie pierwokupu. 
Radny N. Jawor 
- my nie możemy wchodzić w kompetencje Agencji, wyczuli sytuację że pole może 
mieć wyższą wartość i dlatego chcą sprzedać w przetargu. 
Radna B. Wójcik 
- Pan Chmielarski zwraca się o pomoc do rady i powinniśmy to rozstrzygnąć. 
Radny J. Wiencek 
- ta kreska to zmiana w Studium, jaki to jest czas. 
Pan M. Rokicki 
- prace nad Studium są mocno zaawansowane, na etapie uzgodnień i opiniowania 
łącznie z załącznikami graficznymi. Teraz zmiana tego powoduje rozpoczęcie 
procedur od początku. 
Pan J. Chmielarski 
- chodzi o to czy przesunąć o ½ roku a nie pogrzebać rolnika. Prosiłem firmę żeby 
jeszcze poczekali aż ja kupię, pomóżcie mi żeby zwolnić przynajmniej te 100ha. 
Pan D. Kotulski 
- czekaliśmy aby Pan załatwił te sprawy z Agencją ale nic Pan nie zrobił. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- zapytał czy te urządzenia są bezobsługowe? 



Pan D. Kotulski 
- są bezobsługowe jedynie wymiana oleju czy hamulcy, przyjeżdża serwis i wymienia. 
Radny W. Tabor 
- czy po upływie roku zwiększa się ilość decybeli? 
Pan D. Kotulski 
- może po pewnym czasie się zwiększa ale jest to taka ilość jak odgłos lodówki w 
mieszkaniu. Nasi przodkowie widząc słupy energetyczne też pukali się w głowę, 
wiatraki to zielona energia i nie powinniśmy się bać. 
Pan J. Chmielarski 
- czy jest możliwość zrezygnowania z 1 wiatraka lub przesunięcia? 
Pan D. Kotulski 
- prace są zbyt daleko zaawansowane, sam proces do zainstalowania to około 4 lata. 
Radny Z. Konieczny 
- gdyby doszło do tego że jest możliwość przesunięcia to jaka jest gwarancja że kupi 
Pan bez przetargu. 
Pan J. Chmielarski 
- po 3 latach użytkowania mam prawo pierwokupu, jeśli w PZP nie ma zmiany 
przeznaczenia gruntu naiwne niż rolnicze to kupiłbym. 
Pan Burmistrz 
- podjęcie dzisiejszej uchwały powoduje że procedury idą do przodu. Myśmy odbyli 
dziesiątki spotkań z innymi firmami. My nie możemy blokować gdy Panu nic nie 
blokuje a my nie możemy rezygnować z dochodu gminy. Proszę przygotować pismo 
do Agencji my pomożemy i jutro wyślemy. Nieprawdą jest że na gruntach Agencji 
będą budowane elektrownie wiatrowe. 
Radny Z. Gładki 
- czy macie obowiązek informować rolnika że jego gospodarstwo leży w strefie 
oddziaływania? 
Pan D. Kotulski 
- tak jak mówiłem odległość od zabudowań musi być 500m, na rolnicze nie 
obowiązuje taka odległość. Jeśli śmigła wiatraka zachodzą na sąsiednie grunty to 
właściciel otrzymuje opłatę jeśli nie zachodzą to nie. 
Na lokalizację mamy również zgodę lotnictwa wojskowego i cywilnego. 
Radny J. Strzelec 
- z wypowiedzi wynika ze tylko Burmistrz może pomóc, jak zechce to pomoże. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany w 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się             uchwała Nr VIII/53/2011 
Pan D. Kotulski 
- podziękował za wspieranie inicjatyw firmy, za podjęcie uchwały. Zapewnił iż będą 
się starać aby inwestycje powstały w jak najbliższym czasie. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 



- przedstawił uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego p.n. Zakład Usług 
Komunalnych w celu przekształcenia w jednostkę budżetową. 
Pan Burmistrz 
- chcemy aby od 1 lipca funkcjonowała nowa jednostka. W zakładzie budżetowym nie 
było możliwości wykonywania zadań które robił wcześniej jak działalność na 
przyłączach, opróżnianie szamb natomiast jednostka będzie mogła. Drugą sprawą jest 
to że jednostka budżetowa nie składa CIT i nie płaci podatku dochodowego. Gdyby 
była spółka też musiałaby płacić. ZUK za 2010 rok odprowadził podatek CIT a z 
drugiej strony dokładamy do 1m3 wody. Do tej pory amortyzacja nie była kosztem 
księgowym. Następna sprawa to po utworzeniu jednostki nastąpi kumulacja środków 
finansowych, zwiększy się możliwość finansowania inwestycji. Zgodnie z planem Min 
Finansów aktualnie gdybyśmy przekształcili w spółkę zadłużenie nie jest wliczane do 
ogólnego zadłużenia samorządu ale po zmianach będzie. Jednostka będzie mogła 
odzyskiwać VAT. W spółce dodatkowe koszty byłyby na Radę Nadzorczą, proszę o 
podjęcie uchwały na dzisiejszej sesji. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę o przekształceniu ZUK w jednostkę budżetową. 
Głosowanie 
12 głosów – za                           uchwała Nr VIII/54/2011 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wykazu kąpielisk gminy Sędziszów na 2011 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                        uchwała Nr VIII/55/2011 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                        uchwała Nr VIII/2011 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Na drogach gminnych będzie przegląd usterek gwarancyjnych, o to samo zwróciliśmy 
się do ZDP. 
Pan M. Mentel – wyślemy pismo do ZDP o ponowne ustawienie znaków. 
Pan J. Strzelec – z trasą BUS będzie problem, trzeba wiele spotkań z przewoźnikami 
aby ich zachęcić do uruchomienia trasy. Zarzut że kto wydawał zgody dawał dowolnie 
jak każdy chciał to nie tak, Starostwo oddał sprawę do Sądu i wygrali. 
Pani Sekretarz 
- wtedy tak się stało że p. Piętuch wszedł na Przełaj, teraz sami wzajemnie się 
wykluczają. Wysłaliśmy pisma do 4 przewoźników przekazując prośby radnych i 
wnioski z zebrań wiejskich aby uwzględnili w swoich kursach odcinki południowe 
naszej gminy aby młodzież mogła dojeżdżać do szkół średnich.  Od żadnego nie mam 
sygnału że chcą rozmawiać. Kilka miesięcy temu było spotkanie w Starostwie 
spotkanie z przewoźnikami, przedstawiałam mapę gminy ale nie zaakceptowali żadnej 
propozycji. 



Pan Burmistrz 
- zależało nam aby przyciągnąć do naszych szkół młodzież z innych gmin. 
Dalsze odpowiedzi: 
Pan J. Strzelec – ZDP weszło na nasz teren i remontują drogi, 
- zwrócimy się do właściciela o zabezpieczenie  budynku po SKR, 
- zakręt na Podlesie przejedziemy na miejsce z radnymi powiatowymi, 
przedstawicielem ZDP i geodetą, 
- zwrócimy się do ZDP w sprawie złej ścinki poboczy i zapytamy czy będą dalej robić. 
Pan D. Juszczyk – poszedł wniosek o sfrezowanie pni, malowanie pasów, topole też 
zgłoszono, 
- przegląd placów zabaw już był ale jeśli są jeszcze usterki to usuniemy, 
- asfalt na Jarzębinowej położy ZUK. 
Pan W. Tabor – stopniowo będziemy uzupełniać wszystkie drogi, 
- jeśli chodzi o przepust to nie było jeszcze odbioru, zostanie poprawiony. 
Pan Z. Gładki 
- wystąpimy do wykonawcy p. Jach o usunięcie usterek w świetlicach w Łowinii i 
Gniewięcinie. 
Radny Z. Gładki 
- jeśli chodzi o hydrofor to jest stary i musi być wymieniony, nie było tego w zakresie 
robót. 
Pan Burmistrz 
- droga do przystanku w Krzcięcicach, wszystkie wnioski z zebrań wiejskich zostały 
przekazane do wydziałów lub instytucji zewnętrznych. 
Pan Z. Adamski – lustro do Rynku kupione, tak trzeba umocować aby nie dało się 
ukraść, bo następnym razem nie kupimy, 
- szlakę wozimy najpierw  w najgorsze miejsca, robimy etapami, 
- prace na drogach Sosnowiec, Tarnawa, Szałas, Boleścice będziemy robić po 
przetargu,  
Po pogłębieniu rowu od strony Słupi liczę że już nie będzie problemu z wodą. 
Radny Z. Adamski 
- podobno Słupia zrobiła rów a ten pan już go wyrównał. 
Pan Burmistrz 
- my pogłębiamy to co jest, czyścimy przepusty, jeśli ktoś zasypał to niech gmina 
Słupia egzekwuje. 
- pęknięcia na drodze , ZDP zrobi objazd dróg i sprawdzi, 
- wycięcie wierzby przy Marianowskiej sprawdzimy co można zrobić. 
Pan N. Jawor – stan dróg sprawdzimy w czasie objazdu, 
- w sprawie powiatowej od Zielonek do Piołunki wystąpimy do ZDP, 
- sprawę podłączenia telefonów do światłowodu zgłosimy do rozeznania do 
Telekomunikacji, 
- wystąpić do Agencji o przekazanie 1ha gruntu pod drogę do Zapusty, my tej drogi 
nie będziemy robić. 
- rozmawiałem z córką p. Fendrych zgodziła się sprzedać inwestorowi a oni sobie 
wybudują nowy dom w Boleścicach. 
Pan Z. Gładki – sprawę niszczenia drogi przez transport drewna sprawdzimy żeby 
wiedzieć z czym wystąpić. Nadleśnictwo ma obowiązek robić drogi wewnętrzne w 



lesie, a firmy przewozowe twierdzą że płacą podatek w paliwie i mają prawo korzystać 
z dróg. 
Ad. 16 
Radna B. Wójcik 
- poprosiła o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami bl 7 Oś. Sady celem 
zakończenia konfliktu o parking, 
- czy na dziś są wyroki Sądu w sprawie sprzedaży alkoholu nieletnim? 
- czy jest już znany zakres robót w budynku przy ul. Spółdzielczej? 
Pan Burmistrz 
- poprosimy Zarząd Wspólnoty bl. Nr 7 na spotkanie, parking powinien być 
ogólnodostępny, 
- wystąpimy do Sądu z zapytaniem czy postępowanie zostało zakończone, 
- jeszcze dokładnie nie przygotowano zakresu robót, na pewno instalacja elektryczna i 
odgromowa, kominy i może część orynnowania. 
Radna B. Wójcik 
- jeśli mamy zasiedlać budynek czy nie zasadne byłoby podciągnąć wodę? 
Pan Burmistrz 
- od 2012 roku chcielibyśmy rozpocząć budowę budynku komunalnego, tam jest 
przewidziane przyłącze wody i wtedy może być zrealizowane. 
Radna B. Wójcik 
- czyli do czasu rozpoczęcia budowy mają czekać? 
Pan Burmistrz 
- rok muszą poczekać. 
Radny N. Jawor 
- w Borszowicach rozpoczęto prace , tam przy chodniku jest nie używana studnia, czy 
można ją zasypać. 
Sołtys S. Ogórek 
- studnia jest nie używana, na dziś zabezpieczona betonową pokrywą, 
- zapytał czy będą robione dodatkowe przekopy ? 
Radny N. Jawor 
- poprosił o rozeznanie ile kosztuje wytyczenie drogi przez geodetę, nie wierzę że 
gminy nie było stać. 
Pan Burmistrz 
- stać nas było ale uważaliśmy ze jest to nie racjonalne. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy chcieli żeby Agencja przekazała teren gdzie droga była, jak można 
mówić że to nieracjonalne. 
Radny W. Tabor 
- jeśli na danym terenie jest wykonywana inwestycja to przy jej odbiorze powinien być 
sołtys i radny , 
- mieszkańcy Gniewięcina proszą o zmianę świecenia lamp rano od 400 kosztem 
skrócenia wieczorem. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zgłaszałem już wcześniej zamontowanie 2 lamp na ul. Klonowej, 
- zgłosił remont ul. Rajskiej od Gniewięcińskiej do Wodzisławskiej, 
- co w sprawie młyna. 



Pan Burmistrz 
- jest właściciel tego młyna, powiedział że poradzi sobie z tym problemem. 
Radny S. Łazarski 
- pismo w sprawie firmy FLUID krąży po osiedlach, jaka jest rola samorządu w tej 
sprawie? 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo skierowane do TAMAX z zapytaniem skąd przywozi śmieci. 
- odczytał pismo w sprawie firmy FLUID. 
Pan Burmistrz 
- jako samorząd mamy wpływ na etapie projektowania inwestycji, jeśli w PZP teren 
jest pod inwestycje to wydajemy wypis z planu o przeznaczeniu działki. Jeśli nie ma w 
planie to osoba składa wniosek o wydanie warunków zabudowy kierujemy do 
architekta, który przygotowuje dokumenty i wtedy wydajemy decyzję o warunkach 
zabudowy. W przypadku firmy FLUID dostali wypis że jest to teren przemysłowy i 
zwrócili się o wydanie decyzji środowiskowej. Zwróciliśmy się do odpowiednich 
instytucji, które orzekły że jest wymagany raport oddziaływania na środowisko. Były 
protest, pisma do Urzędu na zakład eksperymentalny który funkcjonuje od 2005 roku. 
Zorganizowaliśmy rozprawę administracyjną na której byli przedstawiciele firmy 
FLUID, firmy wykonującej raport i mieszkańcy domków jednorodzinnych oraz 
osiedla. Protokół ze spotkania, zgłoszone wnioski i raport do Regionalnej Dyrekcji 
Ochrony Środowiska w Kielcach.  
Przyszło kolejne pismo negujące raport oddziaływania na środowisko, przekazane 
również do wielu instytucji. 
Prosiłem wydział RDG o skierowanie wszystkich uwag do firmy przygotowującej 
raport. Czekamy na decyzję Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która będzie 
dla nas ostateczna, jeśli będzie pozytywna to nie mamy wyjścia musimy wydać 
decyzję oddziaływania na środowisko. Te nowe uwagi zawarte w piśmie pod którym 
jest 440 podpisów też musimy do nich przekazać. Odbyło się spotkanie mieszkańców 
Sadów i osiedla domków na którym zgłosili o ponowne przeanalizowanie lokalizacji 
inwestycji.  
Poinformował że Spółka FLUID został zarejestrowana na GPW . 
Ad. 17 
Przewodniczący zamknął obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 

 
Protokołował                                      Sekretarz                                  Przewodniczył 


